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Na zakończenie Burmistrz skierował słowa przeprosin jeśli kogoś uraził, a do 
Radnego                           , że nie mają Rudy poparcia jeśli chodzi o budowę 
przedszkola. 
Pan                       odniósł się do tematu- poruszając jakoby miał poparcie 
argumentów                    w wystosowanej w tym temacie petycji. Burmistrz nie 
zgadza się. 

Przewodniczący Zebrania podziękował za przybycie, co poparł Burmistrz. 

Protokół Sporządził: 
Paweł Macha 
Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska. 
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